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PS 15/20 Melding til kommunestyret - Saker behandlet som hastesaker i formannskapets møte 
16.3.20 

Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret stadfester formannskapets vedtak i saker vedtatt etter kommunelovens § 11-8,  



16.3.20. 
 
Hjemmel for vedtaket er:  

Behandling i Kommunestyre - 19.05.2020 
Behandlet. 
 

Vedtak i Kommunestyre - 19.05.2020, enst.: 
Rådmannens forslag til vedtak vedtas: 
 
Kommunestyret stadfester formannskapets vedtak i saker vedtatt etter kommunelovens § 11-8, 
16.3.2020. 
 
 

PS 16/20 Årsmelding 2019 - Overhalla Eldreråd 

Rådmannens innstilling: 
Eldrerådets årsmelding for 2019 tas til orientering. 
 
 
Hjemmel for vedtaket er: Forskrift om medvirkningsordninger, § 2. 5.ledd. 

Behandling i Kommunestyre - 19.05.2020 
Behandlet. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.05.2020, enst.: 
Rådmannens forslag til vedtak vedtas: 
 
Eldrerådets årsmelding for 2019 tas til orientering. 
 
 
 
 
 
 
 

PS 17/20 Søknad om bruk av ATV for grusing av Bergløypa 

Rådmannens innstilling: 
I medhold av motorferdselforskriftens § 6 med tilhørende rundskriv T-1/96 gis Bergløypas venner v/ Hans 
Olav Aagesen tillatelse til bruk av traktor og ATV i forbindelse med grusing av opparbeidet turveg mellom 
Berg og Koltjønnhytta.  
 

1. Det kan benyttes traktor for transport fram til forhåndslagring ved Åsmyra, ca 500 m fra Berg. 
2. Det kan benyttes ATV for å fordele grusen utover langs turvegen. 
3. Tillatelsen gjelder for barmarksesongen 2020.  
4. Transporten kan gjennomføres av Kenneth Andresen og Geir Kvarme. 
5. For at tillatelsen skal være gyldig må dager for kjøring være varslet til kommunen før kjøring 

starter. Det kan brukes telefon, SMS eller e-post til saksbehandler. 
 
 
Hjemmel for vedtaket er:  

Behandling i Formannskapet - 05.05.2020 
Behandlet. 
 



Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 
 

Innstilling i Formannskapet - 05.05.2020, enst.: 
Rådmannens forslag til vedtak vedtas. 
 
 

Behandling i Kommunestyre - 19.05.2020 
Behandlet. 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.05.2020, enst.: 
Formannskapets forslag til vedtak vedtas: 
 
I medhold av motorferdselforskriftens § 6 med tilhørende rundskriv T-1/96 gis Bergløypas venner v/ Hans 
Olav Aagesen tillatelse til bruk av traktor og ATV i forbindelse med grusing av opparbeidet turveg mellom 
Berg og Koltjønnhytta.  
 

1. Det kan benyttes traktor for transport fram til forhåndslagring ved Åsmyra, ca 500 m fra Berg. 
2. Det kan benyttes ATV for å fordele grusen utover langs turvegen. 
3. Tillatelsen gjelder for barmarksesongen 2020.  
4. Transporten kan gjennomføres av Kenneth Andresen og Geir Kvarme. 
5. For at tillatelsen skal være gyldig må dager for kjøring være varslet til kommunen før kjøring 

starter. Det kan brukes telefon, SMS eller e-post til saksbehandler. 
 
 

PS 18/20 Tømmeanlegg for bobiler ved Bjøra Camping 

Rådmannens innstilling: 
Det bevilges inntil 300 000 eks mva. til å etablere et nytt tømmeanlegg for bobiler i Overhalla. Anlegget 
plasseres ved Bjøra camping. Det forutsettes at det inngås avtale med grunneier om bruk og tilkomst til 
grunnen, og at kommunen tar kostnadene med å etablere og drifte anlegget. Kostnadene dekkes inn 
gjennom økning av det årlige avfallsgebyret fra 2021.  
 
Det foreslås følgende finansiering: 

Art Ansvar Tjeneste Prosjekt Sum eks. mva 
09100 8100 88000 0906 - 300.000 
02300 6025 3550 0589 300.000 

 
 
Hjemmel for vedtaket er:  

Behandling i Formannskapet - 05.05.2020 
Behandlet. 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 
 

Innstilling i Formannskapet - 05.05.2020, enst.: 
Rådmannens forslag til vedtak vedtas. 
 



 

Behandling i Kommunestyre - 19.05.2020 
Behandlet. 
 
Knut Haga (SV) fremsatte følgende endringsforslag: 
 
Kostnadene dekkes inn gjennom gebyr på tømming og gjennom kommunens avfallsgebyr. 
 
Votering: 
Det ble først stemt over Knut Haga (SV) sitt endringsforslag som fikk 6 stemmer (SV og AP sine stemmer). 
15 stemte mot forslaget som dermed falt. 
 
Deretter ble det stemt over formannskapets forslag til vedtak som ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.05.2020, enst.: 
Formannskapets forslag til vedtak vedtas: 
 
Det bevilges inntil 300 000 eks mva. til å etablere et nytt tømmeanlegg for bobiler i Overhalla. Anlegget 
plasseres ved Bjøra camping. Det forutsettes at det inngås avtale med grunneier om bruk og tilkomst til 
grunnen, og at kommunen tar kostnadene med å etablere og drifte anlegget. Kostnadene dekkes inn 
gjennom økning av det årlige avfallsgebyret fra 2021.  
 
Det foreslås følgende finansiering: 

Art Ansvar Tjeneste Prosjekt Sum eks. mva 
09100 8100 88000 0906 - 300.000 
02300 6025 3550 0589 300.000 

 
 
 
 

PS 19/20 Høring - Regional strategi for klimaomstilling i Trøndelag 

Rådmannens innstilling: 
Overhalla kommune har følgende innspill til høringsutkastet til Regional strategi for klimaomstilling i 
Trøndelag. Innspill/kommentarer gis særskilt til målene i «Sånn gjør vi det i Trøndelag». 

 Strategidokumentet samlet 
Dokumentet har et godt og lettlest innhold, og er enkel og tydelig i oppbygningen. Det bidrar til 
et dokument som bør kunne bli et aktivt verktøy i arbeidet med klimaomstilling i Trøndelag. 
I et digitalt samfunn hvor informasjon i hovedsak leses på skjerm, bør fylkeskommunale 
plandokumenter tilpasses skjermbruk. Bruk av tekst i spalter er da lite hensiktsmessig. 
Det at dokumentet gjennomgående bruker grepet «sånn gjør vi det i Trøndelag» er meget bra og 
legger til rette for et felles standardisert arbeid på tvers av forvaltningsnivåer og 
virksomhetsgrenser. 
Dokumentet beskriver godt begrepet og innholdet i klimarisiko. Dette er et vesentlig 
utgangspunkt for det videre arbeidet, og kunne med fordel vært tatt inn sterkere gjennom hele 
strategidokumentet og fokusområdene som dokumentet munner ut i. 
De ulike fokusområdene har ulik grad av konkretisering og tydeliggjøring av mål/strategier. Dette 
kan med fordel harmoniseres mellom områdene og gjerne slik at man på flere områder blir mer 
konkrete. 

 Mat 
Her bør det være med et punkt, eller underpunkt til første kulepunkt, som går på økt produksjon 
og forbruk av norskproduserte planter som kan brukes direkte til menneskemat, både som energi 
og proteinkilde uten å ta veien om husdyr. I tillegg til klimaeffekten har dette betydning for 
selvforsyningsgraden vår. For å kunne brødfø en voksende befolkning i verden, må de rike 



landene i større grad enn i dag basere seg på plantekost.  
Matsikkerhet er et viktig tema som gjerne kunne vært utdypet mer og konkretisert. 

 Bygg  
Kulepunkt 4 omhandler testing og utvikling av forretningsmodeller for bygg som energihøster og 
produsent. Punktet bør suppleres med mål om implementering i kommunale og 
fylkeskommunale bygg (virksomhet), samt å påvirke næringslivet til det samme. Planen har et 10-
årsperspektiv, og vi har nasjonale mål om betydelig reduksjon i klimagassutslipp innen 2030.  
Et enkelt og virkningsfullt grep som gjerne kan tas inn i denne delen av «sånn gjør vi det i 
Trøndelag», er å fastslå at en ved alle bygg (eksisterende og nye) framover tar i bruk solenergi 
som en energikilde. En kan ikke oppnå klimanøytrale bygg uten bruk av solenergi, teknologien er 
her nå og til akseptabel kostnad, og Trøndelag kan her oppnå mye allerede innen 2030. 

 Transport 
Her kunne elektrifisering av jernbanestrekninger som går gjennom fylket også vært et punkt.   
Luftfarten er lite beskrevet. Å kun fokusere på «klimavennlige løsninger i luftfarten» blir for 
enkelt. Temaet bør utdypes vesentlig. 

 Karbonbinding 
En maksimering av biomasseproduksjonen i kulepunkt 1 bør ha med en forutsetning om at det 
skal skje med sterk vekt på å ivareta naturmangfoldet. Historien har utallige eksempler på at 
tiltak for å rette på en miljøskade har påvirket andre miljøfaktorer negativt.  

 
Det bør vurderes et punkt som omhandler å unngå å bruke myr på en måte som direkte 
øker utslipp, og reduserer fremtidig karbonakkumulering i myr. Trøndelag er et fylke som er rikt 
på myrer som kontinuerlig øker innholdet av mengden organisk materiale og dermed binder 
karbon, og er store karbonreservoarer. I tillegg har myrene effekt som forsinker drenering av 
nedbørsvann ut i vassdragene. Det virker flomdempende når det er nedbør og demper uttørking i 
perioder med lite nedbør. 
 

 Plast 
Det bør vurderes et punkt om at bruk av engangsartikler bør reduseres til et minimum.  

 
Punkt 4 om utnyttelse av potensiale i treforedlingsindustrien i Nord-Trøndelag for produksjon av 
råstoff til plastproduksjon bør suppleres med: “samt bidra med materialer som kan være gode 
alternativer til plast”.  

 
Det er usikkert om man blir kvitt problemet med mikroplast eller plastforsøpling om plast på 
avveie kommer fra tre istedenfor olje.  

 
 
 
Hjemmel for vedtaket er:  

Behandling i Formannskapet - 05.05.2020 
Behandlet. 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 
 

Innstilling i Formannskapet - 05.05.2020, enst.: 
Rådmannens forslag til vedtak vedtas. 
 
 

Behandling i Kommunestyre - 19.05.2020 
Behandlet. 



 
Endringsforslag sak 19 Høringsutkast regional strategi for klimaomstilling 
Overhalla Senterparti v/Siv Åse Strømhylden: 
 
STRATEGIDOKUMENTET SAMLET 
Ingen endringer fra formannskapets/rådmannens innstilling. 
 
MAT 
Matsikkerhet er et viktig tema som gjerne kunne vært utdypet mer og konkretisert.  
Det bør tas inn et punkt om usikkerhet rundt fôrsikkerheten i havbruksnæringen, og løfte opp dette som 
en mulighet for kombinasjonen blå-grønn sektor. 
Ved å stimulere til bruk og utnyttelse av naturbeiteressursene som finnes i Trøndelag kan man bruke 
frigjort innmarksbeite til produksjon av planter som kan brukes til dyre-og menneskemat. Effekten av 
dette kan være at man er en del av å sikre selvbergingsgraden i Trøndelag, man stimulerer til opptak og 
lagring av karbon i jord, man sikrer at solenergi reflekteres ut igjen spesielt på vinterstid 
(albedoeffekten), og man får et kulturlandskap som kan utnyttes til rekreasjon og turisme. 
 
BYGG   
Kulepunkt om tre som foretrukket materialvalg på side 19 i rapporten tas ut. 
Begrunnelsen for dette er at innen bransjer med tidligere utslippsintensive byggemateriale jobbes det 
med å utvikle nye fremtidsrettede produkter for å kunne være konkurransedyktige og attraktive i et 
marked som krever lavere utslipp og fokus på bærekraft.  Det må fokuseres på ny- og videreutvikling på 
alle materialer i stedet for å konkludere hva som skal etterspørres. 
Kulepunkt 4 omhandler testing og utvikling av forretningsmodeller for bygg som energihøster og 
produsent. Punktet bør suppleres med mål om implementering i kommunale og fylkeskommunale bygg 
(virksomhet) samt å påvirke næringslivet til det samme. Planen har et 10-årsperspektiv, og vi har 
nasjonale mål om betydelig reduksjon i klimagassutslipp innen 2030. 
Et enkelt og virkningsfullt grep som gjerne kan tas inn i denne delen av «sånn gjør vi det i Trøndelag» er å 
fastslå at en ved alle bygg (nye og eksisterende) framover tar i bruk solenergi som en energikilde. En kan 
ikke oppnå klimanøytrale bygg uten bruk av solenergi, teknologien er her nå og til akseptabel kostnad, og 
Trøndelag kan oppnå mye allerede innen 2030. 
 
TRANSPORT  
Her kunne elektrifisering av jernbanestrekninger som går gjennom fylket også vært et punkt. 
Luftfarten er lite beskrevet. Å kun fokusere på «klimavennlige løsninger i luftfarten» blir for enkelt. 
Temaet bør utdypes. 
På kulepunkt 7 under transport bør teksten endres til: Utvide bruken av statlige virkemidler til 
byvekstavtaler til også å gjelde små- og mellomstore byer og bygdesamfunn i vekst. 
 
KARBONBINDING  
I kulepunkt 4 bør også gjødsling nevnes slik at teksten endres til: Styrke planting, gjødsling og øvrig 
skogkulturinnsats for bærekraftig forvaltning av skog. 
  
 
 
 
 
PLAST 
 
Det bør vurderes et punkt om at bruk av engangsartikler bør reduseres til et minimum. 
Punkt 4 om utnyttelse av potensiale i treforedlingsindustrien i Nord-Trøndelag for produksjon av råstoff til 
plastproduksjon bør suppleres med: «samt bidra med materialer som kan være gode alternativer til 
plast» 



 
Votering: 
Det ble først stemt over formannskapets forslag til kulepkt. 1 – Strategidokumentet samlet. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Deretter ble det punktvis avstemming, SP sine endringsforslag opp mot formannskapets forslag slik: 
 
Kulepkt. 2 Mat: 
SP sitt endringsforslag ble enstemmig vedtatt. 
Kulepkt. 3 Bygg: 
Formannskapets forslag med SP sitt endringsforslag ble vedtatt med 19 mot 2 stemmer (Knut Haga, SV og 
Knut Skåle, AP) som stemte for formannskapets forslag til vedtak. 
Kulepkt. 4 Transport: 
Formannskapets forslag med SP sitt endringsforslag ble enstemmig vedtatt. 
Kulepkt. 5 Karbonbinding: 
SP sitt forslag ble vedtatt med 20 mot 1 stemme (Knut Haga, SV) som stemte for formannskapets forslag 
til vedtak. 
Kulepkt. 6 Plast: 
Formannskapets forslag med SP sitt endringsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Til sist ble hele høringsuttalelsen tatt opp til votering: 
Vedtatt med 20 mot 1 stemme (Knut Haga, SV). 

Vedtak i Kommunestyre - 19.05.2020: 
Overhalla kommune har følgende innspill til høringsutkastet til Regional strategi for klimaomstilling i 
Trøndelag. Innspill/kommentarer gis særskilt til målene i «Sånn gjør vi det i Trøndelag». 
 

 Strategidokumentet samlet 
Dokumentet har et godt og lettlest innhold, og er enkel og tydelig i oppbygningen. Det bidrar til 
et dokument som bør kunne bli et aktivt verktøy i arbeidet med klimaomstilling i Trøndelag. 
I et digitalt samfunn hvor informasjon i hovedsak leses på skjerm, bør fylkeskommunale 
plandokumenter tilpasses skjermbruk. Bruk av tekst i spalter er da lite hensiktsmessig. 
Det at dokumentet gjennomgående bruker grepet «sånn gjør vi det i Trøndelag» er meget bra og 
legger til rette for et felles standardisert arbeid på tvers av forvaltningsnivåer og 
virksomhetsgrenser. 
Dokumentet beskriver godt begrepet og innholdet i klimarisiko. Dette er et vesentlig 
utgangspunkt for det videre arbeidet, og kunne med fordel vært tatt inn sterkere gjennom hele 
strategidokumentet og fokusområdene som dokumentet munner ut i. 
De ulike fokusområdene har ulik grad av konkretisering og tydeliggjøring av mål/strategier. Dette 
kan med fordel harmoniseres mellom områdene og gjerne slik at man på flere områder blir mer 
konkrete. 

 
 

 Mat 
Matsikkerhet er et viktig tema som gjerne kunne vært utdypet mer og konkretisert.  
Det bør tas inn et punkt om usikkerhet rundt fôrsikkerheten i havbruksnæringen, og løfte opp 
dette som en mulighet for kombinasjonen blå-grønn sektor. 
Ved å stimulere til bruk og utnyttelse av naturbeiteressursene som finnes i Trøndelag kan man 
bruke frigjort innmarksbeite til produksjon av planter som kan brukes til dyre-og menneskemat. 
Effekten av dette kan være at man er en del av å sikre selvbergingsgraden i Trøndelag, man 
stimulerer til opptak og lagring av karbon i jord, man sikrer at solenergi reflekteres ut igjen 
spesielt på vinterstid (albedoeffekten), og man får et kulturlandskap som kan utnyttes til 
rekreasjon og turisme. 

 Bygg  



Kulepunkt om tre som foretrukket materialvalg på side 19 i rapporten tas ut. 
Begrunnelsen for dette er at innen bransjer med tidligere utslippsintensive byggemateriale 
jobbes det med å utvikle nye fremtidsrettede produkter for å kunne være konkurransedyktige og 
attraktive i et marked som krever lavere utslipp og fokus på bærekraft.  Det må fokuseres på ny- 
og videreutvikling på alle materialer i stedet for å konkludere hva som skal etterspørres. 
Kulepunkt 4 omhandler testing og utvikling av forretningsmodeller for bygg som energihøster og 
produsent. Punktet bør suppleres med mål om implementering i kommunale og 
fylkeskommunale bygg (virksomhet) samt å påvirke næringslivet til det samme. Planen har et 10-
årsperspektiv, og vi har nasjonale mål om betydelig reduksjon i klimagassutslipp innen 2030. 
Et enkelt og virkningsfullt grep som gjerne kan tas inn i denne delen av «sånn gjør vi det i 
Trøndelag» er å fastslå at en ved alle bygg (nye og eksisterende) framover tar i bruk solenergi 
som en energikilde. En kan ikke oppnå klimanøytrale bygg uten bruk av solenergi, teknologien er 
her nå og til akseptabel kostnad, og Trøndelag kan oppnå mye allerede innen 2030. 

 Transport 
Her kunne elektrifisering av jernbanestrekninger som går gjennom fylket også vært et punkt. 
Luftfarten er lite beskrevet. Å kun fokusere på «klimavennlige løsninger i luftfarten» blir for 
enkelt. Temaet bør utdypes. 
På kulepunkt 7 under transport bør teksten endres til: Utvide bruken av statlige virkemidler til 
byvekstavtaler til også å gjelde små- og mellomstore byer og bygdesamfunn i vekst. 

 Karbonbinding 
I kulepunkt 4 bør også gjødsling nevnes slik at teksten endres til: Styrke planting, gjødsling og 
øvrig skogkulturinnsats for bærekraftig forvaltning av skog. 

 Plast 
Det bør vurderes et punkt om at bruk av engangsartikler bør reduseres til et minimum. 
Punkt 4 om utnyttelse av potensiale i treforedlingsindustrien i Nord-Trøndelag for produksjon av 
råstoff til plastproduksjon bør suppleres med: «samt bidra med materialer som kan være gode 
alternativer til plast». 

 

PS 20/20 Høring av Trøndelagsplanen - Regional planstrategi for fylkestingsperioden 2020 - 2023 

Rådmannens innstilling: 
Overhalla kommune har følgende innspill til høringsutkast til regional planstrategi for fylkestingsperioden 
2020 – 2023: 
 

1. Høringsutkastet til regional planstrategi gir en god oversikt over utviklingstrekk, omstillingsbehov 
og planbehov. 

2. I dagens digitale samfunn hvor dokumenter i all hovedsak leses på skjerm, kan fylkeskommunale 
plandokumenter framover med fordel utformes slik at de er tilrettelagt for lesing på skjerm. 
Utforming av tekst i spalter er da lite hensiktsmessig. 

3. Fylkeskommunen er nå i en situasjon hvor en rekke sentrale plan-/strategidokumenter ble 
vedtatt like etter og i sammenheng med sammenslåingen av NT/ST. Samferdselsområdet er et 
eksempel på dette. Når en nå er i ferd med å utarbeide en strategi for klimaomstilling, bør denne 
værende førende for alle andre planer/strategier. I et klimaomstillingsperspektiv bør det trolig 
derfor allerede i denne planperioden vurderes å revidere allerede vedtatte strategier, slik at 
disse kan tilpasses og bidra til rask gjennomføring av det strategien for klimaomstilling vil legge 
opp til. 

4. Planstrategien nevner kort at det er behov for å utarbeide en Regional strategi for luftfart i 
perioden. Overhalla kommune forutsetter også her at dette arbeidet skal baseres på kommende 
strategi for klimaomstilling. 

5. I den nåværende situasjonen med koronakrisen er det aktuelt å foreslå at planstrategien også tar 
stilling til planbehovet for fylkeskommunens rolle og oppgaver i arbeidet med 
samfunnsberedskap. 

 
Hjemmel for vedtaket er:  



Behandling i Formannskapet - 05.05.2020 
Behandlet.  
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 
 

Innstilling i Formannskapet - 05.05.2020, enst.: 
Rådmannens forslag til vedtak vedtas. 
 
 

Behandling i Kommunestyre - 19.05.2020 
Behandlet. 
 
Votering: 
Det ble stemt over forlaget som ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.05.2020, enst.: 
Formannskapets forslag til vedtak vedtas: 
 
Overhalla kommune har følgende innspill til høringsutkast til regional planstrategi for fylkestingsperioden 
2020 – 2023: 
 

1. Høringsutkastet til regional planstrategi gir en god oversikt over utviklingstrekk, omstillingsbehov 
og planbehov. 

2. I dagens digitale samfunn hvor dokumenter i all hovedsak leses på skjerm, kan fylkeskommunale 
plandokumenter framover med fordel utformes slik at de er tilrettelagt for lesing på skjerm. 
Utforming av tekst i spalter er da lite hensiktsmessig. 

3. Fylkeskommunen er nå i en situasjon hvor en rekke sentrale plan-/strategidokumenter ble 
vedtatt like etter og i sammenheng med sammenslåingen av NT/ST. Samferdselsområdet er et 
eksempel på dette. Når en nå er i ferd med å utarbeide en strategi for klimaomstilling, bør denne 
værende førende for alle andre planer/strategier. I et klimaomstillingsperspektiv bør det trolig 
derfor allerede i denne planperioden vurderes å revidere allerede vedtatte strategier, slik at 
disse kan tilpasses og bidra til rask gjennomføring av det strategien for klimaomstilling vil legge 
opp til. 

4. Planstrategien nevner kort at det er behov for å utarbeide en Regional strategi for luftfart i 
perioden. Overhalla kommune forutsetter også her at dette arbeidet skal baseres på kommende 
strategi for klimaomstilling. 

5. I den nåværende situasjonen med koronakrisen er det aktuelt å foreslå at planstrategien også tar 
stilling til planbehovet for fylkeskommunens rolle og oppgaver i arbeidet med 
samfunnsberedskap. 

 
 
 

PS 21/20 Reglement Overhalla Eldreråd 

Rådmannens innstilling: 
Fremlagte forslag til reglement for Overhalla Eldreråd vedtas. 
 
Hjemmel for vedtaket er: Kommuneloven § 5-13 

Behandling i Formannskapet - 05.05.2020 
Behandlet.  
 
Votering: 

https://lovdata.no/lov/2018-06-22-83/%C2%A75-13


Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 
 

Innstilling i Formannskapet - 05.05.2020, enst.: 
Rådmannens forslag til vedtak vedtas. 
 
 

Behandling i Kommunestyre - 19.05.2020 
Behandlet. 
 
Eldrerådet behandlet saken i sitt møte 13.5. og foreslo en tilføyelse i tekst, pkt. 4 siste avsnitt. 
 
 
Otto Moa (SP) og leder i Eldrerådet foreslo følgende endring/tilføyelse i tekst, pkt. 4 siste avsnitt: 
 
«… sendes fylkesrådsleder i Eldrerådet». 
 
Det ble stemt over forslaget, med Otto Moa (SP) sitt forslag om endring av tekst i reglementets pkt. 4, 
siste avsnitt. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.05.2020, enst.: 
Formannskapets forslag til vedtak, med Otto Moa (SP) sitt forslag om endring i tekst, pkt. 4, vedtas. 
 
 

PS 22/20 Reglement for rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Overhalla 

Rådmannens innstilling: 
Forslag til reglement for rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Overhalla vedtas. 
 
 
Hjemmel for vedtaket er:  Kommuneloven § 5-13 

Behandling i Formannskapet - 05.05.2020 
Behandlet. 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling i Formannskapet - 05.05.2020, enst.: 
Rådmannens forslag til vedtak vedtas. 
 
 

Behandling i Kommunestyre - 19.05.2020 
Behandlet. 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne behandlet saken i sitt møte 13.5. og foreslo en tilføyelse 
i tekst, pkt. 4 siste avsnitt. 
 
Knut Skåle (AP) og leder i rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne, foreslo følgende 
endring/tilføyelse i tekst, pkt. 4 siste avsnitt: 
 
«Fylkesrådsleder i råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Trøndelag». 
 
Votering: 

https://lovdata.no/lov/2018-06-22-83/%C2%A75-13


Det ble stemt over forslaget, med Knut Skåle (AP) sitt forslag om endring av tekst i reglementets pkt. 4, 
siste avsnitt. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.05.2020, enst.: 
Formannskapets forslag til vedtak, med Knut Skåle (AP) sitt forslag om endring i tekst, pkt. 4, vedtas. 
 
 

PS 23/20 Reglement for utvalg for klagesaker 

Rådmannens innstilling: 
Reglement for utvalg av klagesaker vedtas. 
 
Hjemmel for vedtaket er: Kommuneloven 5-13. 

Behandling i Formannskapet - 05.05.2020 
Behandlet. 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling i Formannskapet - 05.05.2020, enst.: 
Rådmannens forslag til vedtak vedtas. 
 
 

Behandling i Kommunestyre - 19.05.2020 
Behandlet. 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak i Kommunestyre - 19.05.2020, enst.: 
Formannskapets forslag til vedtak vedtas: 
Reglement for utvalg av klagesaker vedtas. 
 
 

PS 24/20 Forskrift om godtgjørelse for folkevalgte organer og revidert reglement for folkevalgte 
organer og arbeidsvilkår 

Rådmannens innstilling: 
1. Forslag til lokal forskrift om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Overhalla 

kommune vedtas. 
2. Forskriften legges ut til høring, frem til 19.5.20. 
3. Revidert reglement for folkevalgte organer og arbeidsvilkår vedtas. 

 
Hjemmel for vedtaket er: Kommuneloven kap. 8 (§ 8-3, § 8-4, § 8-6, § 8-8, § 8-9 og § 8-10). 

Behandling i Formannskapet - 05.05.2020 
Behandlet. 
 
Kai Terje Dretvik (AP) fremmet følgende tilleggsforslag: 
 
Forslag til forskriften § 5 b) kst medlemmer " medlemmer av eldreråd, råd for mennesker med 
nedsatt funksjonsevne og ungdomsråd" gis en årlig støtte. 
 

https://lovdata.no/dokument/NL/lov/2018-06-22-83/KAPITTEL_2-4#KAPITTEL_2-4


Votering: 
Det ble først stemt over rådmannens forslag til vedtak, som ble enstemmig vedtatt.  
 
Deretter ble det stemt over Kai Terje Dretvik (AP) sitt tilleggsforslag. Forslaget falt med 2 stemmer (Kai 
Terje Dretvik og May Storøy – AP) mot 5 stemmer. 
 

Innstilling i Formannskapet - 05.05.2020: 
Rådmannens forslag til vedtak vedtas. 
 
 

Behandling i Kommunestyre - 19.05.2020 
Behandlet. 
 
Forskriften har vært utlagt til høring og vi har mottatt 3 høringssvar: 
 

1. Kontrollutvalget: 
Kontrollutvalget ber kommunestyret om at de blir inntatt i §5 b – dekning bruk av digitale 
verktøy, pga. utvalget er et lovpålagt organ etter kommuneloven og får kommunens 
saksdokumenter digitalt. 

2. Eldrerådet: 
Behandlet saken i møte 13.5.20 og ber om at de blir inntatt i §5 b – dekning bruk av digitale 
verktøy. 

3. Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne behandlet saken i sitt møte 13.5. og ber om at 
de blir inntatt i § 5 b – dekning bruk av digitale verktøy. Rådet mener at dekningen bør gjelde alle 
medlemmer av folkevalgte organ. 
 

Kai Terje Dretvik (AP) fremsatte følgende tilleggsforslag, tillegg til forskriftens § 5 b: 
.... » kommunestyremedlemmer, medlemmer av eldreråd, kontrollutvalg, råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne og ungdomsråd» gis en årlig støtte». 
 
Siv Åse Strømhylden (SP) fremsatte følgende forslag til nytt pkt. 3: 
Reglement og forskrift tas opp til behandling september 2022. Nytt reglement gjøres gjeldende fra 
oktober 2023. 
 
Ordfører Per Olav Tyldum (SP) foreslo at det i tilknytning til nytt pkt. 3, nedsettes en arbeidsgruppe når 
reglement og forskrift tas opp på nytt i september 2022. 

         
Votering: 
 
Det ble først stemt over AP sitt forslag. 7 stemte for forslaget (AP sine 5 medlemmer, Otto Moa (SP) og 
Knut Haga (SV). Forslaget falt dermed mot 14 stemmer. 
 
Det ble stemt over SP sitt forslag om et nytt pkt. 3 og Ordfører Per Olav Tyldum (SP) sitt forslag om å 
nedsette en arbeidsgruppe når saken tas opp til behandling i september 2022.  
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.05.2020, enst: 
Formannskapets forslag til vedtak (pkt. 2 utgår) med SP sitt forslag til nytt pkt. 3, vedtas: 

1. Forslag til lokal forskrift om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Overhalla 
kommune vedtas. 

2. Revidert reglement for folkevalgte organer og arbeidsvilkår vedtas. 



3. Reglement og forskrift tas opp til behandling september 2022. Nytt reglement gjøres gjeldende 
fra oktober 2023. Det nedsettes en arbeidsgruppe når reglement og forskrift tas opp til 
behandling i september 2022. 

 
 

PS 25/20 Møteplan for 2. halvår 2020 

Rådmannens innstilling: 
Møteplan for 2. halvår 2020 vedtas. 
 
 
Hjemmel for vedtaket er:  

Behandling i Kommunestyre - 19.05.2020 
Behandlet. 
 
Votering: 
Det ble stemt over forslaget som ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak i Kommunestyre - 19.05.2020, enst.: 
Rådmannens forslag til vedtak vedtas: 
 

Utvalg: September Oktober November Desember 
F.skapet 8. 20. 10. 8. 
K.styret 22. 27. 24. 22. 

 
 


